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„Ez a lehetőség mindenki számara ingyenes, 
könnyen hozzáférhető.”

„Mert van végre egy kezdemenyezés amivel talán 
elindulhat egy környezettudatosabb viselkedés.”
„Ez a minimum, amit egy háztartás megtehet a 

környezetért. Nem kerül semmilyen plusz fáradtság.”
„Mert így van jól”

„Így kell”

„Csapvizet fogyasztok otthon, PET palackos italokat 
nem szoktam vásárolni”

„Láttam, amint egy autóban vitte el a szemétszállító 
cég”

„Nem érdekel”; „Nem releváns”; „Macerás”
„Mert hatékonyabb meg sem venni a PET-et, mint 

gyűjtögetni, aztán kitudja mennyi lesz abból 
újrahasznosítva, gyakorlatilag pici töredéke.”



+12,6%





Jó ötletnek tartom, legalább összegyűjtik és visszaviszik az emberek, gondolom… már láttam, aki 
bálában gyűjti ezeket…” /Ágnes, 60 éves/

„…Jó ötletnek tarjuk, igen, támogatjuk egyértelműen, de nem befolyásolna továbbra is a csapvíznél 
maradnánk. Környezetszennyezés szempontjából minél kevesebb műanyagot használunk…” /Pál, 
69 éves/

„…Jó ötlet, meg kell próbálni, hátha több embernek jó lesz…’’ /Zsuzsa, 44 éves/

„…Én úgy gondolom jó, de aki eddig akarta az gyűjtötte, a legtöbb lakásnál már volt lehetősége és 
szedte. Akinek az iskolázottsági szintje, erkölcse a környezettudatossági szintje nem éri el, hogy ezt 
ő szelektíven gyűjtse, az eddig se tette és a visszaváltásban sem hiszem, hogy ösztönözné, hogy 
ezeket visszaváltsa…” /Lénárt, 43 éves/

„… Biztos, hogy motiválna pár embert, hogy ne vegyes kukába dobná az ember, de nem tudom 
mennyit motiválna…de számomra remek alternatíva lenne…” /Annamária, 25 éves/

„…Őszintén annyira nem hiszek benne… sok embernek nem lesz ideje erre, az fogja ezt csinálni, aki 
eddig is akarta, érdekelt volt benne…” /Péter, 23 éves/



Összegzés
Az érintettek témához 

való hozzáállása pozitív, 
a visszaváltás 
intézményét a 

legtöbben támogatják. 

Nagyobb arányban 
voltak, akik nem 

változtatnának vásárlási 
szokásaikon, így nem 
vennének kevesebb 

ilyen terméket.

PET palackok betétdíjának 
bevezetése esetén mindössze 40 % 
körül csökkenés lesz várható a pille 
palack fogyasztás terén, viszont 10 

%-al növekedne továbbá a szelektív 
gyűjtőkbe kerülő palackok aránya a 
beváltáson felüli mennyiségek felett.
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Utószó

„A PET PALACK LASSAN 
BOMLÓ TERMÉK, TELE VAN 
VELE AZ EGÉSZ ORSZÁG!”

/ Anonim kérdőív kitöltő/ 
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